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Referat af skolebestyrelsesmøde den 1. september 2021 kl. 17-19:00 i virkeligheden på skolen med et let måltid 
 

Deltagere: Ane Palsberg Wæhrens, Sara Vinding, Anders Folmer Buhelt, 
Sidsel Raben, Nadja Tandrup, , Sidsel Buhl, Mette Stæhr Niedersøe, Rikke 
Michan 
 
Gæster:  
 
  

Afbud: Christoffer Korsbakke Mortensen, 
Anders Scheel Frederiksen, Louise Nørholm, 
elevrødder kommer fra næste møde 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Godkendelse af referat  
(2 min) 

17:00-
17:02 

Godkendelse af referat 
 

Godtkendt 

Meddelelser (Orientering) 17:02-
17:30 

Formanden 
Skoleledelsen 
Medarbejderne 
Elevrådet 
 

Formanden: Ane skal til integrationsmøde i næste 
uge, bl.a. status på flygtninge fra Afghanistan 
Skoleledelsen: 
Vi har ansat 10 nye lærere. 4 nye på 
mellemtrinnet og 6 i udskolingen.  
Vi har en afdelingslederstilling slået op i 
udskolingen.  
Medarbejderne: Ingen meddelelser  
Elevrådet: Der er fundet to elevrådsformænd. 
De vil gerne arbejde med kantine og brug af hal i 
pauserne samt antimobning/trivsel 
Corona: Sara har været til Coronamøde: 
Fleksibiliteten var man glad for, kunne noget 
undervisning overgå til online. Glade for at være 
sammen igen.  
Vi har brugt meget tid på madkasser i 
indskolingen, men derudover er vi glade for at 
kunne køre en normal skoledag.  
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Kontaktforældremøde d. 
29/9 
Planlægning af form og 
indhold 
 

17:30-
18:00 

 Afbud fra Anders, Nadia 
Input til indhold: Bevægelse, trivsel, 
alkohol/rygepolitik, sprog, idrætsprofil 
 
Aftaler: Trivsel og herunder hvad er 
kontaktforældrerollen?  
Sidsel gentager oplægget om trivsel 
Evt. spillet med fokus på sprog 
Evt. bruge vores fælleskabsvejledere til at komme 
med råd og vejledning til, hvordan man 
understøtter fællesskabet i klasserne, og hvordan 
understøtter vi forældreengagementet i klasserne. 
Sidsel og Sara tager forældredelen 
Eventuelt få elevrådet til at sige noget.  
 
Sara og Sidsel mødes og laver indkaldelse og 
oplæg.  
 
Underpunkt i forhold til trivsel:   
Hvad står skolen på i forhold til forældreinitiativer 
i klasserne?  
Skolebestyrelsen kunne bruge fællesdelen på 
forældremøderne på at tale til og om, hvordan 
man som forældre bakker op om fællesskabet. 
 

Opsamling på arbejdet på 
sprog + årets fokus i 
bestyrelsen 

18:00- 
18.20 

 Vi arbejder under en paraply, der hedder trivsel. 
Kig på traditioner 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Status på kantine 18.20- 
18.30 

 
 

Saras projekt er uladsiggørlig  
Muligheden er at man finder en forpagter.  
Agnes skolemad: Gennemsnitsbestilling pr. uge er 
pt. 280 kr. pr dag. Det kan ikke engang dække 
udgifterne til at bringe ud. Agnes har foreslået en 
momsfri ordning. Denne tilslutter vi os ikke på 
anbefaling fra økonomiafdelingen.  
 
Eleverne vil gerne have et tilbud som Fatimas igen. 
Vi taler med elevråd om f.eks. 10-bod.  
+ Vi kigger på at lave en annonce for en forpagter 
samt bede Thomas om at undersøge, hvad de gør 
på de andre skoler. Evt om vi skal skifte til noget 
andet. 

Rengøring 18:30-
18:40 

 Vi har meget ringe rengøring siden vi har skiftet til 
det fælles kommunale udbud, har der stort set 
ikke været gjort rent. Sker der ikke en forandring, 
sendes en klage fra SB til forvaltingen.  

Regler for udklædning til 
sidste skoledag og skolefoto 

18:40- 
18:50 

 Drøftelse af udarbejdede principper. Rettet til og 
godkendt. 

Evt. 18:50- 
19:00 

 Forældre ønsker flere indgange om morgen, som 
under Corona. Fx få låge mod skolebakken åbnet. 
Undersøges af GE om det er muligt. Ligeledes 
ønske om P-plads som legeområde.  
Trafikkampagne senere på året. Skolen overvejer 
banner til at spænde ud om morgen 
Der er behov for at se på elevernes mulighed for 
cykelparkering. Skolen kontakter GE.  

    

Kommende punkter / 
opfølgning  

  Input til det lange bestyrelsesmøde d 23/11 
 

 


